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Toelichting op de berekening van de kapitaallasten bij de kadernota 2012

Staat van voorgenomen investeringen 2011 – 2015
Het investeringsschema 2011 – 2014 bij de begroting 2011 is geactualiseerd. Daarom zijn sommige 
bedragen aangepast. De voorgenomen investeringen van 2015 zijn toegevoegd. Belangrijke wijzigingen 
ten opzichte van dit schema vermelden we hieronder.

Opmerking vooraf over de investeringen 2012 – 2015.
Voor een aantal investeringen in het buitengebied is bij de opgave van de bedragen onderscheid gemaakt 
in Wenselijk, Noodzakelijk en Onvermijdelijk.
In het investeringsschema hebben wij de bedragen opgenomen die zijn aangegeven bij Noodzakelijk.
Wij hebben bij ieder jaar een Stelpost investeringen openbare ruimte opgenomen. Hierbij staat een bedrag 
van € 40.000. Bij onvoorziene omstandigheden kunnen we van deze post gebruik maken. Maar wanneer 
dat in een jaar niet gebeurd is, kan daar later geen gebruik van gemaakt worden.

Jaar 2011
Vervangen stoelen in de raadzaal De stoelen, die nu staan zijn vanaf de opening van het 

gemeentehuis in 1993 in gebruik.
Deze stoelen zijn niet (meer) geschikt nu de vergaderingen vanaf 
internet live worden uitgezonden. Het zitvlak is te laag en de 
stoelen belemmeren een actieve zit waardoor het beeld is, dat 
men onderuit gezakt zit of teveel voorover op de tafel. Op dit punt 
is de non-verbale communicatie niet goed en zou dat wel moeten 
zijn. Wij hebben daarom besloten de stoelen te vervangen. Het 
voornemen hiertoe hebben wij eerder geuit. Wij opteren hierbij 
voor een kwalitatief hoogwaardige vervanging. Net zoals bij de 
huidige stoelen moeten de nieuwe stoelen zeker 15 tot 20 jaar 
gebruikt kunnen worden en een representatieve uitstraling 
hebben. De (vastgelegde) afschrijvingstermijn van meubilair is 10 
jaar. Dit laatste betekent ook, dat de huidige stoelen reeds 8 jaar 
lastenvrij zijn. Overigens blijven deze stoelen in gebruik ten 
behoeve van de vergaderruimte achterin de raadzaal en de 
publieke tribune. Hierdoor lossen wij klachten op, die zonder een 
grote investering onoplosbaar zijn. Deze klachten zijn, dat bij de 
langere besprekingen veel personen hinder ondervinden van het 
slechte comfort van de stoelen van de publieke tribune.

Aanpassen parkeerterrein bij 
sporthal de Kloek

Door de Beemster ondernemers is aangegeven, dat de aanleg van 
extra parkeerplaatsen bij de Kloek wenselijk is. Daarbij kunnen de 
bestaande parkeerplaatsen heringericht en opgeknapt worden.
Hiervoor is een bedrag van € 67.250 nodig. Wij willen wel 
voorstellen om daarvoor een krediet beschikbaar te stellen, maar 
wij willen dan wel vragen om de helft van de kosten bij te dragen. 
Dat kan gebeuren door een bijdrage ineens, of door vergoeding van 
de helft van de kapitaallasten. Wanneer er geen bijdrage wordt 
verleend, stellen we deze investering voorlopig uit.

Verplaatsing locatie Centrum Jeugd 
en Gezin (CJG)

Door de plannen van Zorgcirkel om 8 extra plaatsen voor 
dementerende ouderen te realiseren dient het CJG te verhuizen. 
Deze verhuizing zal zeker verbouwingskosten met zich meebrengen 
om de nieuwe locatie geschikt te maken voor m.n. het 
consultatiebureau,

Jaar 2012
Citroen Berlingo Deze vervanging wordt uitgesteld tot en nader te bepalen datum
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Herstraten en asfalteren wegen
Aanpassingen verkeersveiligheid
Stelpost investeringen openbare 
ruimte

Zie de opmerking vooraf.

Jaar 2013
Herstraten en asfalteren wegen
Aanpassingen verkeersveiligheid
Stelpost investeringen openbare 
ruimte

Zie de opmerking vooraf.

Jaar 2014
Herstraten en asfalteren wegen
Aanpassingen verkeersveiligheid
Stelpost investeringen openbare 
ruimte

Zie de opmerking vooraf.

Jaar 2015
Herstraten en asfalteren wegen
Aanpassingen verkeersveiligheid
Stelpost investeringen openbare 
ruimte

Zie de opmerking vooraf.

Renovatie a-veld sv Beemster Deze investering is wenselijk en noodzakelijk, maar niet 
onvermijdelijk. Wij houden op dit moment nog geen rekening met 
deze investering, in samenhang met onderzoek naar 
bezuinigingsmogelijkheden bij onderhoud van sportterreinen.


